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 Anexă la Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 110/30.04.2020 
  

 
 

PROCES VERBAL 
al ședinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad 

din data de 28.02.2020, ora 13.00 
 
 

 
Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul 

Consiliului Judeţean Arad a Dispoziţiei nr. 79/21.02.2020 a preşedintelui 
Consiliului Judeţean, privind convocarea în şedinţă ordinară a Consiliului 
Judeţean Arad (cuprinzând ordinea de zi, data, ora şi locul desfăşurării), 
precum şi prin intermediul presei, în cotidianul local „Jurnalul Arădean”. 
Convocarea consilierilor s-a realizat şi telefonic. 

Prezenţi: Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-
Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor 
Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-
Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop 
Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, 
Salașan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri 
judeţeni, Jurj Daniel – Șef Serviciu Juridic și Executări Silite. 

Absenţi: Ispravnic Cristian-Ilie și Trifon Daniel - consilieri judeţeni. 
Domnul Moț Petru nu dezbate și nu votează punctul 5. 
 
La punctul Diverse, treptat au părăsit sala de ședință următorii 

consilieri județeni: Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Bozga Doru, 
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Craivan Camelia-Eugenia, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor 
Ioan, Popa Garofiţa, Remeţan Florin, Retter Iosif şi Urzică Cristian. 

 
Dl Cionca Iustin: Bună ziua, stimați colegi, stimați reprezentanți ai 

presei, doamnelor și domnilor! Dacă sunteți de acord să începem 
ședința de consiliu? Astăzi pe ordinea de zi, avem 21 de proiecte, plus 
Diverse și încă două proiecte de hotărâre introduse suplimentar pe 
ordinea de zi. O să încep prima dată cu ordinea de zi fără proiectele 
introduse suplimentar. Dacă sunt intervenții? 

Dl Moț Petru: Domnule președinte! 
Dl Cionca Iustin: Vă rog, domnul Moț! 
Dl Moț Petru: Aș avea o intervenție de făcut! Și anume v-aș solicita 

să retrageți punctul 10, să-l amânăm pentru o altă ședință, având în 
vedere că am avut mai multe discuții, ieri la Comisia juridică și nu am 
convenit, încă nu am stabilit dacă acesta este cadrul juridic în care ar 
trebui făcută această procedură. Deci până ce lămurim din punct de 
vedere juridic problema, noi v-am solicita să retrageți acest punct. 
Mulțumesc! 

Dl Cionca Iustin: Mulțumesc! Domnul Moșneag, vă rog să vă 
spuneți punctul de vedere! 

Dl Moșneag Ovidiu: Da. Având în vedere că nu este o urgență, 
sigur că da, poate să sufere această amânare. Mulțumesc!  

Dl Cionca Iustin: Alte intervenții pe ordinea de zi? Nu sunt. Atunci 
cine este de acord cu ordinea de zi, fără punctul 10? 31 voturi pentru 
(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan 
Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci 
Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ 
Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salașan Cristian-
Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, 
Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă?-. Abţineri? -. 
Și cine este de acord cu cele 2 proiecte de pe ordinea de zi și 
bineînțeles cu rugămintea ca Diverse să fie trecut după cele două 
puncte. Cine este pentru? 31 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, 
Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, 
Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş 
Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, 
Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salașan Cristian-Ioan, Săbău 
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Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-
Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă?-. Abţineri?-. Mulțumesc!   

 
ORDINEA DE ZI 

 
1.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-

verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 31 
ianuarie 2020 – iniţiativa preşedintelui.  

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului 
de funcţii pentru Centrul Cultural Județean Arad – iniţiativa preşedintelui.  

3.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului 
de funcţii pentru Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad – iniţiativa 
preşedintelui.  

4.Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziționării unor 
materiale de protocol și reprezentare personalizate – iniţiativa 
preşedintelui.  

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuției Consiliului 
Județean Arad pe anul 2020 la Fondul pentru Dezvoltare Regională al 
Regiunii Vest – iniţiativa preşedintelui.  

6.Proiect de hotărâre privind aprobarea plăţii creanței bugetare 
stabilită prin Procesul verbal nr. 24.302/12.02.2020 încheiat de Ministerul 
Lucrărilor Publice, Dezvoltării și Administrației – iniţiativa preşedintelui.  

7.Proiect de hotărâre privind majorarea patrimoniului public al 
Județului Arad cu bunurile de interes public județean aferente sistemului 
de alimentare cu apă şi canalizare situate pe raza Unităţii Administrativ-
Teritoriale Comuna Ghioroc – iniţiativa preşedintelui.  

8.Proiect de hotărâre privind însuşirea documentaţiei cadastrale de 
primă înscriere în sistemul integrat de cadastru şi carte funciară a unui 
imobil aferent Sistemului de alimentare cu apă Vladimirescu, Judeţul 
Arad – iniţiativa preşedintelui.  

9.Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul Local al 
Comunei Gurahonţ de trecere din domeniul public al Comunei Gurahonţ 
în domeniul public al Judeţului Arad a unui teren în suprafață de 930 mp, 
înscris în C.F. nr. 304193 Gurahonţ, nr. cadastral 304193 – iniţiativa 
preşedintelui.  

10.Proiect de hotărâre privind darea în folosința gratuită a Unității 
Administrativ-Teritoriale Orașul Nădlac a unei ambulanțe – iniţiativa 
preşedintelui.  

11.Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Județean Arad de 
rectificare a intabulării dreptului de proprietate publică al Municipiului 
Arad asupra imobilului situat în Municipiul Arad, Piața George Enescu nr. 
1, înscris în C.F. 352896 Arad – iniţiativa preşedintelui.  



 
 

 

4 

 

12.Proiect de hotărâre privind trecerea unor sectoare de drumuri 
judeţene situate în intravilanul Orașului Sântana din administrarea 
Consiliului Judeţean Arad în administrarea Consiliului Local al Orașului 
Sântana – iniţiativa preşedintelui.  

13.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului 
Judeţean Arad nr. 312/31.10.2019 privind stabilirea numărului şi a 
cuantumului burselor de ajutor social şi a burselor de merit care pot fi 
acordate de unităţile de învăţământ special aflate sub autoritatea 
Consiliului Judeţean Arad în anul şcolar 2019-2020 – iniţiativa 
preşedintelui.  

14.Proiect de hotărâre pentru aprobarea costului mediu lunar al 
cheltuielilor efectuate cu persoanele adulte cu handicap îngrijite şi 
protejate în centre rezidenţiale din subordinea Direcţiei Generale de 
Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad – iniţiativa preşedintelui.  

15.Proiect de hotărâre privind aprobarea contractării de servicii 
sociale pentru copii/tineri cu măsură de protecţie specială şi pentru 
persoane adulte cu dizabilităţi – iniţiativa preşedintelui.  

16.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea 
componenţei Colegiului Director al Direcţiei Generale de Asistenţă 
Socială şi Protecţia Copilului Arad – iniţiativa preşedintelui.  

17.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în 
Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de 
Transport Public Arad – iniţiativa preşedintelui.  

18.Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea 
Consiliului Județean Arad nr. 36/31.01.2020 privind repartizarea pe 
unități administrativ-teritoriale a sumelor corespunzătoare cotei de 6% 
din impozitul pe venit reprezentând fond la dispoziția consiliului județean 
pe anul 2020, precum și a sumelor estimate pentru anii 2021-2023 – 
iniţiativa preşedintelui.  

19.Proiect de hotărâre pentru modificarea art.1 al Hotărârii 
Consiliului Judeţean Arad nr. 38/31.01.2020 privind aprobarea utilizării 
excedentului bugetar al anilor precedenţi pentru finanţarea cheltuielilor 
secţiunii de dezvoltare în anul 2020 – iniţiativa preşedintelui.  

20.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de 
venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2020 – iniţiativa 
preşedintelui.  

21.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de 
preemţiune asupra apartamentului nr. 11, etaj I, din imobilul situat în 
municipiul Arad, str. Octavian Goga, nr. 3 – iniţiativa preşedintelui. 

 22.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unităţii Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad în 
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Adunarea Generală Ordinară a Acţionarilor la S.C. Compania de 
Transport Public S.A. – iniţiativa preşedintelui.  

23.Diverse. 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 40/2020 privind ordinea 
de zi a şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 10 
ianuarie 2020. 

 
 

Punctul 1 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-

verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 31 
ianuarie 2020 – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Primul punct. Proiect de hotărâre privind 

aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului 
Judeţean Arad din data de 31 ianuarie 2020. Dacă sunt intervenții? Nu 
sunt. Cine este pentru? 31 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, 
Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, 
Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş 
Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, 
Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salașan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-
Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 41/2020 privind 
aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului 
Judeţean Arad din data de 31 ianuarie 2020. 

 
 
Punctul 2 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de 

funcţii pentru Centrul Cultural Județean Arad – iniţiativa preşedintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea 

organigramei și a statului de funcţii pentru Centrul Cultural Județean. 
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Dacă sunt intervenții? Nu sunt Cine este pentru? 31 voturi pentru 
(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan 
Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci 
Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ 
Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salașan Cristian-
Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, 
Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 42/2020 privind 
aprobarea organigramei și a statului de funcţii pentru Centrul Cultural 
Județean Arad. 

 
 
Punctul 3 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de 

funcţii pentru Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea 

organigramei și a statului de funcţii pentru Spitalul Clinic Judeţean de 
Urgenţă Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi 
pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-
Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor 
Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-
Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop 
Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, 
Salașan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian). 
Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 43/2020 privind 
aprobarea organigramei și a statului de funcţii pentru Spitalul Clinic 
Judeţean de Urgenţă Arad. 
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Punctul 4 
Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziționării unor materiale 

de protocol și reprezentare personalizate – iniţiativa preşedintelui. 
  
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea 

achiziționării unor materiale de protocol și reprezentare personalizate. 
Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi pentru 
(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan 
Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci 
Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ 
Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salașan Cristian-
Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, 
Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 44/2020 privind 
aprobarea achiziționării unor materiale de protocol și reprezentare 
personalizate. 

 
 
Punctul 5 
Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuției Consiliului 

Județean Arad pe anul 2020 la Fondul pentru Dezvoltare Regională al 
Regiunii Vest – iniţiativa preşedintelui.  

 

Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuției 
Consiliului Județean Arad pe anul 2020 la Fondul pentru Dezvoltare 
Regională al Regiunii Vest – iniţiativa preşedintelui. Dacă sunt 
intervenții? Nu sunt.  

Dl Moț Petru: Am eu o intervenție! 
Dl Cionca Iustin: Aveți intervenție? 
Dl Moț Petru: Da, da. Aș ruga să consemnați la procesul-verbal că 

nu votez, nu dezbat, nu particip la luarea deciziei pe acest proiect de 
hotărâre. Mulțumesc!   

Dl Cionca Iustin: Alte intervenții? Cine este pentru? 30 voturi 
pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-
Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor 
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Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-
Ovidiu, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salașan Cristian-
Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, 
Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 45/2020 privind 
aprobarea contribuției Consiliului Județean Arad pe anul 2020 la Fondul 
pentru Dezvoltare Regională al Regiunii Vest. 

 
 
Punctul 6 
Proiect de hotărâre privind aprobarea plăţii creanței bugetare 

stabilită prin Procesul verbal nr. 24.302/12.02.2020 încheiat de Ministerul 
Lucrărilor Publice, Dezvoltării și Administrației - iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea plăţii 

creanței bugetare stabilită prin Procesul verbal nr. 24.302/12.02.2020 
încheiat de Ministerul Lucrărilor Publice, Dezvoltării și Administrației. 
Dacă sunt intervenții? Domnul Moț! 

Dl Moț Petru: Domnule președinte! Noi vom vota împotriva acestui 
proiect de pe ordinea de zi. Suntem dezamăgiți de faptul că am ajuns în 
situația să trebuiască să restituim bani pe care îi credeam câștigați, ca 
urmare accesării unor proiecte europene. Am lecturat materialele 
aferente proiectului de hotărâre, am constatat că din procesul verbal 
respectiv, se arată faptul că ar fi fost unele abateri de la legalitate, 
regularitate și conformitate. Împrejurare care a dus la obligarea noastră 
să restituim această sumă. Sigur că am avut discuții ample la comisie pe 
această temă. Ni s-a comunicat faptul că vom contesta într-o procedură 
prealabilă și în instanță această chestiune, însă până atunci nu putem 
totuși să nu ne întrebăm de ce am ajuns în această situație. Și de ce 
trebuie să restituim o sumă de bani, din moment ce noi am avea 
dreptate, după cum ni se spune. Prin urmare credem că Ministerul 
Dezvoltării sau Guvernul, ne tratează în mod incorect și ne solicită să 
restituim până la urmă fără niciun temei, niște sume de bani, care practic 
rămân astfel blocate și nu pot fi folosite în folosul arădenilor. Față de 
această situație noi credem că, dacă există această convingere atât de 
fermă la nivelul Consiliului Județean, că avem dreptate și că nu trebuie 
să restituim această sumă, de ce până la urmă promovăm acest proiect? 
În condițiile în care în mod cert vom câștiga procesul. De aceea cred, și 
noi, grupul nostru va vota împotriva proiectului de hotărâre. Nu este 
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primul incident de acest fel și credem că trebuie tras un semnal serios de 
alarmă și o mult mai mare atenție, la implementarea proiectelor pe 
fonduri europene. Știți bine că avem astfel de proiecte și Doamne-
ferește să ne trezim în situația ca pe drumuri sau pe alte proiecte mai 
mari, să trebuiască să ajungem să restituim astfel de sume. De această 
dată mică, însă la proiectele mari sumele pot fi uriașe. Știți bine că în 
2013 mi se pare am mai avut de restituit o sumă la Confort, acolo a fost 
o altă situație. Însă nu este în regulă, ca periodic pe masa consilierilor 
județeni să fie astfel de proiecte de hotărâre în care să tot trebuiască să 
dăm înapoi sume de bani. Mulțumesc! 

Dl Cionca Iustin: Deci domnul Moț! Înainte de a da cuvântul 
domnului Purcaru, să înțeleg că dumneavoastră considerați că Ministerul 
are dreptate și că ar trebui să dăm banii înapoi? Pentru că nevotarea 
duce la niște penalizări. Noi considerăm că noi avem dreptate, va fi un 
litigiu în instanță, dar conform legii, neplata creanței bugetare, conform 
termenului stabilit de lege, adică 30 de zile, atrage calcul dobânzilor și 
recuperarea acestora conform prevederilor Ordonanței de Urgență nr. 
66/2011. Eu am pus pe ordinea de zi acest document, tocmai pentru a 
vă scuti pe dumneavoastră, să plătiți eventualele penalizări consemnate 
de instanță. Eu nu cred că dumneavoastră ca avocat, puteți să-mi 
garantați mie, care va fi decizia instanței. Dar nici nu putem să spunem, 
având experiența celorlalte procese unde am câștigat de fiecare dată și 
am recuperat banii, că suntem vinovați de la început și să-i certăm acum 
pe funcționari să avem grijă, să nu greșim în viitor. Păi ce am greșit? 

Dl Moț Petru: Eu nu am spus și nu am certat pe nimeni.  
Dl Cionca Iustin: Păi ați spus, să avem grijă pe viitor...  
Dl Moț Petru: Eu doar am tras un semnal... Sigur că da! 
Dl Cionca Iustin: Cum implementăm proiectele, să nu mai ajungem 

în situația asta! 
Dl Moț Petru: Uitați ce zice Ministerul Dezvoltării, ați văzut, sunt 

abateri de la legalitate, regularitate, spun dumnealor!  
Dl Cionca Iustin: Încă o dată, este un funcționar public... 
Dl Moț Petru: Eu mi-aș dori, să nu fie așa! 
Dl Cionca Iustin: Numai puțin, domnul Moț! Este un funcționar 

public, care se îndreaptă împotriva noastră. Eu cred că dumneavoastră 
ar trebui să fiți solidar cu funcționarii publici și să votați acest proiect. Dar 
nu vă obligă nimeni evident, dar nici nu putem pune sub semnul 
întrebării, competența funcționarilor noștri. Eu cred că ai noștri au 
dreptate. 

Dl Moț Petru: Deci, îmi pare rău că duceți discuția în această zonă.  
Dl Cionca Iustin: Dumneavostră ați dus-o. 
Dl Moț Petru: Nu am pus niciodată, profesionalismul funcționarilor 

din Consiliul Județean sub semnul îndoieli. Doar că din moment ce aveți 
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dreptate, și tocmai pe profesionalismul funcționarilor noștri mă bazez, 
când spun că avem dreptate să nu plătim această sumă, pentru că o să  
câștigăm în instanță. Este simplu!   

Dl Cionca Iustin: Dar eu nu sunt sigur de profesionalismul altor 
instanțe. Spuneți-mi vă rog!  

Dl Purcaru Mircea: Domnule președinte! Sigur că ați atins cam 
ceea ce vreau eu să spun acum. Din experiența pe care o am, și o am. 
Este bine să plătim înainte, ne judecăm și câștigăm și primim banii 
înapoi. Pentru că altfel, vom plăti așa cum ați spus, dobânzi, penalități  
pe lângă ceea ce este de bază. Iar vis-a-vis de profesionalismul celor de 
la Consiliu, pe care îi cunosc, nu putem pune la îndoială acest lucru și 
vreau să spun că se mai întâmplă la organismele finanțatoare să facă 
erori... 

Dl Cionca Iustin: Sau abuzuri.  
Dl Purcaru Mircea: Sau abuzuri, care sigur că în instanță ies la 

iveală și lucrurile se pun la punct. Deci din punctul meu de vedere, cred 
că este mai bine să plătim și după aceea ne recuperăm banii. Dacă nu îi 
recuperăm și pierdem nu mai plătim în plus. 

Dl Cionca Iustin: Mulțumesc, domnule Purcaru! Alte intervenții? Nu 
sunt. Cine este pentru? 21 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, 
Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-
Ovidiu, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Remeţan Florin, Retter Iosif, Salașan Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, 
Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian) și 10 voturi împotrivă 
(Butunoi Adrian-Cătălin, Duruş Daniel-Sorin, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-
Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pop Alin, 
Săbău Gheorghe și Sulincean Marius-Mircea). Abţineri? -. Mulțumesc! 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 46/2020 privind 
aprobarea plăţii creanței bugetare stabilită prin Procesul verbal nr. 
24.302/12.02.2020 încheiat de Ministerul Lucrărilor Publice, Dezvoltării și 
Administrației. 

 
 
Punctul 7 
Proiect de hotărâre privind majorarea patrimoniului public al 

Județului Arad cu bunurile de interes public județean aferente sistemului 
de alimentare cu apă şi canalizare situate pe raza Unităţii Administrativ-
Teritoriale Comuna Ghioroc – iniţiativa preşedintelui. 
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Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind majorarea 
patrimoniului public al Județului Arad cu bunurile de interes public 
județean aferente sistemului de alimentare cu apă şi canalizare situate 
pe raza UAT Comuna Ghioroc. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este 
pentru? 31 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-
Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Retter Iosif, Salașan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică 
Cristian). Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 47/2020 privind 
majorarea patrimoniului public al Județului Arad cu bunurile de interes 
public județean aferente sistemului de alimentare cu apă şi canalizare 
situate pe raza Unităţii Administrativ-Teritoriale Comuna Ghioroc. 

 
 
Punctul 8 
Proiect de hotărâre privind însuşirea documentaţiei cadastrale de 

primă înscriere în sistemul integrat de cadastru şi carte funciară a unui 
imobil aferent Sistemului de alimentare cu apă Vladimirescu, Judeţul 
Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind însuşirea 

documentaţiei cadastrale de primă înscriere în sistemul integrat de 
cadastru şi carte funciară a unui imobil aferent Sistemului de alimentare 
cu apă Vladimirescu, Judeţul Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine 
este pentru? 31 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-
Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Retter Iosif, Salașan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică 
Cristian). Împotrivă?-. Abţineri? -. 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 
privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 48/2020 privind 
însuşirea documentaţiei cadastrale de primă înscriere în sistemul 
integrat de cadastru şi carte funciară a unui imobil aferent Sistemului de 
alimentare cu apă Vladimirescu, Judeţul Arad. 

 
 
Punctul 9 
Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul Local al 

Comunei Gurahonţ de trecere din domeniul public al Comunei Gurahonţ 
în domeniul public al Judeţului Arad a unui teren în suprafață de 930 mp, 
înscris în C.F. nr. 304193 Gurahonţ, nr. cadastral 304193 – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind solicitarea către 

Consiliul Local al Comunei Gurahonţ de trecere din domeniul public al 
Comunei Gurahonţ în domeniul public al Judeţului Arad a unui teren în 
suprafață de 930 mp, înscris în C.F. nr. 304193 Gurahonţ, nr. cadastral 
304193. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi 
pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-
Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor 
Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-
Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop 
Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, 
Salașan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian). 
Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 49/2020 privind 
solicitarea către Consiliul Local al Comunei Gurahonţ de trecere din 
domeniul public al Comunei Gurahonţ în domeniul public al Judeţului 
Arad a unui teren în suprafață de 930 mp, înscris în C.F. nr. 304193 
Gurahonţ, nr. cadastral 304193. 
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Punctul 10 
Proiect de hotărâre privind darea în folosința gratuită a Unității 

Administrativ-Teritoriale Orașul Nădlac a unei ambulanțe – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind darea în folosința 

gratuită a Unității Administrativ-Teritoriale Orașul Nădlac a unei 
ambulanțe. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi 
pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-
Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor 
Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-
Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop 
Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, 
Salașan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian). 
Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 50/2020 privind darea 
în folosința gratuită a Unității Administrativ-Teritoriale Orașul Nădlac a 
unei ambulanțe. 

 
 
Punctul 11 
Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Județean Arad de 

rectificare a intabulării dreptului de proprietate publică al Municipiului 
Arad asupra imobilului situat în Municipiul Arad, Piața George Enescu nr. 
1, înscris în C.F. 352896 Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului 

Județean Arad de rectificare a intabulării dreptului de proprietate publică 
al Municipiului Arad asupra imobilului situat în Municipiul Arad, Piața 
George Enescu nr. 1, înscris în C.F. 352896 Arad. Dacă sunt intervenții? 
Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, 
Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, 
Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş 
Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, 
Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
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Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salașan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-
Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 51/2020 privind acordul 
Consiliului Județean Arad de rectificare a intabulării dreptului de 
proprietate publică al Municipiului Arad asupra imobilului situat în 
Municipiul Arad, Piața George Enescu nr. 1, înscris în C.F. 352896 Arad. 

 
 
Punctul 12 
Proiect de hotărâre privind trecerea unor sectoare de drumuri 

judeţene situate în intravilanul Orașului Sântana din administrarea 
Consiliului Judeţean Arad în administrarea Consiliului Local al Orașului 
Sântana – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind trecerea unor sectoare 

de drumuri judeţene situate în intravilanul Orașului Sântana din 
administrarea Consiliului Judeţean Arad în administrarea Consiliului 
Local al Orașului Sântana. Dacă sunt intervenții? Vă rog, domnul Săbău! 

Dl Săbău Gheorghe: Domnul președinte! Vom vota acest proiect 
de hotărâre și suntem convinși că administrația orașului Sântana va ști 
să administreze foarte bine această porțiune de drum. Vreau să vă 
reamintesc totuși, căci o situație similară a fost acum vreo 3 ani de zile, 
cu orașul Chișineu Criș. Care a solicitat o porțiune din interiorul localității 
Nădab, și pe care orașul Chișineu Criș dorea să o asfalteze și a fost 
refuzat. Sper că nu ați uitat! În concluzie, toate localitățile care doresc să  
ia în administrare aceste drumuri județene din interiorul localităților, cred 
că ar trebui să le dăm lor, pentru că știu cum să le administreze iar 
Consiliul Județean, concluzia este, că este un prost administrator al 
drumurilor județene. Mulțumesc!  

Dl Cionca Iustin: Nici nu știu la care să vă răspund prima dată. 
Deci domnul Săbău, sunteți consilier județean vechi. Nu vreau să vă 
întreb de ce mai ajungem noi să corectăm astfel de situații, pe care 
dumneavoastră ați fi putut să le corectați în vechile mandate. 

Dl Săbău Gheorghe: Conduse de cine? 
Dl Cionca Iustin: Conduse de nu știu de cine... nu contează. 

Dumneavoastră erați consilier județean! Ați fi putut rezolva situația asta. 
Doi, orașul Chișineu Criș, a formulat o cerere, dar bineînțeles eu nu 
putem veni în fața dumneavoastră, fără o documentație. Când i-am cerut 
documentația s-a răzgândit. Vă rog să-l sunați pe domnul Burdan, să 
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vedeți că m-am rugat de el, să-l preia. Pentru că, dumneavoastră știți că 
eu încerc să scap de orice drum județean, dacă vrea să-l ia autoritatea 
locală, știind faptul că nu avem bani destui pentru 1200, 1300 km de 
drumuri județene. Și dacă vorbiți de proasta administrare a drumurilor 
județene, vreau să vă reamintesc, că împreună cu dumneavoastră, am 
reușit să facem rost de bani pentru 326 km, de drumuri județene din 
1200 km. Este o performanță de neegalat și niciodată în istoria 
Consiliului Județean Arad din 1968, de când s-au făcut primele drumuri 
în Arad, nu ați mai avut o astfel de performanță. Este trist, că dați drumul 
la o declarație politică, în loc să veniți să vă asumați un succes împreună 
cu cei din majoritate. Acesta este adevărul și eu le mulțumesc celor din 
majoritate, care au fost alături de executiv şi care aţi reușit să faceţi 
această performanţă premiată anul trecut în decembrie la Gala 
Excelenței de la Cluj, pentru sectorul acesta de drumuri judeţene. Până 
la urmă între o declaraţie politică a unui coleg consilier și o recunoaștere 
la nivel naţional a prestaţiei noastre, cred că prevalează recunoaşterea 
naţională. 

Dl Săbău Gheorghe: Probabil că nu cunosc realitatea din judeţ. 
Dl Cionca Iustin:  Domnul Bîlcea vă tot prezintă aici, dar 

dumneavoastră plecaţi.  
Dl Săbău Gheorghe: Exact. 
Dl Cionca Iustin: Eu ce să vă fac dacă dumneavoastră nu staţi 

niciodată la nicio prezentare. Domnul Bîlcea am putea să facem o 
prezentare, la sfârşitul... 

Dl Săbău Gheorghe: Nu are bagheta magică! 
Dl Moţ Petru: Nu, dar chiar v-am ruga, promitem că rămânem şi 

după şedinţă, numai să o vedem! Astăzi, numai astăzi!   
Dl Cionca Iustin: Bine. La Diverse să se prezinte domnul Bîlcea cu 

o prezentare. 
Dl Remeţan Florin: Domnul preşedinte... 
Dl Gligor Ioan: Să ne prezentaţi realizările, nu ce vă propuneţi. 
Dl Cionca Iustin: Domnul Gligor nu v-am dat cuvântul, vorbeşte 

domnul Remeţan. 
Dl Remeţan Florin: Da. Domnul Bîlcea ne prezintă nişte situaţii 

excepţionale, dar ne prezintă numai pe zona asta, Sintea, Pecica, pe 
Valea Mureşului nimic. 

Dl Cionca Iustin: Începem cu Valea Mureşului. 
Dl Remeţan Florin: Mulţumesc frumos! 
Dl Cionca Iustin: Dacă mai sunt intervenţii pe punctul 13? Nu sunt. 

Cine este pentru? 31 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea 
Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, 
Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, 
Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, 
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Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero 
Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Remeţan Florin, Retter Iosif, Salașan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, 
Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-Florin, Ulici 
Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 52/2020 privind 
trecerea unor sectoare de drumuri judeţene situate în intravilanul 
Orașului Sântana din administrarea Consiliului Judeţean Arad în 
administrarea Consiliului Local al Orașului Sântana. 

 
 
Punctul 13 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului 

Judeţean Arad nr. 312/31.10.2019 privind stabilirea numărului şi a 
cuantumului burselor de ajutor social şi a burselor de merit care pot fi 
acordate de unităţile de învăţământ special aflate sub autoritatea 
Consiliului Judeţean Arad în anul şcolar 2019-2020 – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 

Consiliului Judeţean Arad nr. 312/31.10.2019 privind stabilirea numărului 
şi a cuantumului burselor de ajutor social şi a burselor de merit care pot 
fi acordate de unităţile de învăţământ special aflate sub autoritatea 
Consiliului Judeţean Arad în anul şcolar 2019-2020. Dacă sunt 
intervenții? Domnul Pădurean, vă rog! 

Dl Pădurean Petru: Domnule preşedinte! În cadrul Comisie juridice 
am ridicat problema, înaintării unui amendament, în sensul modificării 
bursei de merit cu 50 lei mai mare faţă de bursa de ajutor social, în 
cadrul unităţilor de învăţământ special, aflate în zona de competenţă a 
Consiliului Judeţean Arad. Am primit sprijinul şi le mulţumesc pentru 
aceasta, mai multor colegi inclusiv cel mai ridicat din partea doamnei 
doctor Crişan. Şi mi s-a comunicat ca o să se depună toate cele 
necesare pentru ca aceste burse să se modifice începând cu semestrul 
viitor.  

Dl Cionca Iustin: Vă rog, doamna Crişan!  
Dna Crişan Corina: Da. S-a pus în discuţie, dar nu doar acum. Şi la 

proiectul anterior ce înseamnă burse sociale şi burse de merit. Ba mai 
mult, am avut parte şi de prezenţa domnilor directori de la aceste centre, 
pentru a face o diferenţă între ceea ce înseamnă bursa de ajutor social 
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şi bursa de merit. Mi se pare normal să-i stimulăm pe elevii care au 
burse de merit. Tocmai de aceea, când domnul Pădurean ieri la comisie 
a dorit să facă un amendament pentru a mări această bursă de merit, 
am considerat corect a fi, ca pe viitor un eventual proiect, să fie pus în 
discuţie cu concursul domnului director de la Centru din Ineu, întrucât 
doar acolo se acordă burse de merit, am înţeles din ceea ce au povestit 
ceilalţi directori.  

Dl Cionca Iustin: În viitor... 
Dna Crişan Corina: Cu siguranţă cu toţii în viitor, adică în 

momentul în care domnul director de la Ineu, va veni cu o fundamentare 
a ceea ce înseamnă cuntumul bursei de merit, pentru elevii de la Centrul 
din Ineu.    

Dl Cionca Iustin: Bun. Acum a fost o discuţie în comisie, nu există 
amendament. Dacă sunt alte intervenţii? Domnul Plaveţi! 

Dl Plaveţi Ioan: Pentru a clarifica problema, proiectul de hotărâre 
vizează de fapt aprobarea numărului de dosare de aceea şi spuneam  
că amendamentul astăzi nu şi-ar avea scopul. Vizează doar modificarea 
articolului nr. 3 din Hotărârea 312 care face referire la numărul de 
dosare, la aprobarea numărului de dosare. Mulţumesc! 

Dl Cionca Iustin: Mulţumesc! Alte intervenţii? Nu sunt. Cine este 
pentru? 31 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-
Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Retter Iosif, Salașan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică 
Cristian). Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 53/2020 pentru 
modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Arad nr. 312/31.10.2019 
privind stabilirea numărului şi a cuantumului burselor de ajutor social şi a 
burselor de merit care pot fi acordate de unităţile de învăţământ special 
aflate sub autoritatea Consiliului Judeţean Arad în anul şcolar 2019-
2020. 
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Punctul 14 
Proiect de hotărâre pentru aprobarea costului mediu lunar al 

cheltuielilor efectuate cu persoanele adulte cu handicap îngrijite şi 
protejate în centre rezidenţiale din subordinea Direcţiei Generale de 
Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru aprobarea costului 

mediu lunar al cheltuielilor efectuate cu persoanele adulte cu handicap 
îngrijite şi protejate în centre rezidenţiale din subordinea Direcţiei 
Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad. Dacă sunt 
intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi pentru (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-
Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, 
Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salașan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-
Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 54/2020 pentru 
aprobarea costului mediu lunar al cheltuielilor efectuate cu persoanele 
adulte cu handicap îngrijite şi protejate în centre rezidenţiale din 
subordinea Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Arad. 

 
 
Punctul 15 
Proiect de hotărâre privind aprobarea contractării de servicii 

sociale pentru copii/tineri cu măsură de protecţie specială şi pentru 
persoane adulte cu dizabilităţi – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 15. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

contractării de servicii sociale pentru copii/tineri cu măsură de protecţie 
specială şi pentru persoane adulte cu dizabilităţi. Dacă sunt intervenții? 
Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, 
Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, 
Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş 
Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
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Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, 
Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salașan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-
Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 55/2020 privind 
aprobarea contractării de servicii sociale pentru copii/tineri cu măsură de 
protecţie specială şi pentru persoane adulte cu dizabilităţi. 

 
 
Punctul 16 
Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea 

componenţei Colegiului Director al Direcţiei Generale de Asistenţă 
Socială şi Protecţia Copilului Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru modificarea și 

completarea componenţei Colegiului Director al Direcţiei Generale de 
Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad. Dacă sunt intervenții? Nu 
sunt. Cine este pentru? 31 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, 
Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, 
Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş 
Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, 
Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salașan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-
Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 56/2020 pentru 
modificarea și completarea componenţei Colegiului Director al Direcţiei 
Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad. 

 
 
Punctul 17 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în 
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Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de 
Transport Public Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind acordarea unui 

mandat special reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul 
Arad în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 
de Transport Public Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este 
pentru? 31 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-
Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Retter Iosif, Salașan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică 
Cristian). Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 57/2020 privind 
acordarea unui mandat special reprezentantului Unității Administrativ-
Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare 
Intercomunitară de Transport Public Arad. 

 
 
Punctul 18 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea 

Consiliului Județean Arad nr. 36/31.01.2020 privind repartizarea pe 
unități administrativ-teritoriale a sumelor corespunzătoare cotei de 6% 
din impozitul pe venit reprezentând fond la dispoziția consiliului județean 
pe anul 2020, precum și a sumelor estimate pentru anii 2021-2023 – 
iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la 

Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 36/31.01.2020 privind 
repartizarea pe unități administrativ-teritoriale a sumelor 
corespunzătoare cotei de 6% din impozitul pe venit reprezentând fond la 
dispoziția consiliului județean pe anul 2020, precum și a sumelor 
estimate pentru anii 2021-2023. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine 
este pentru? 31 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-
Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan 
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Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Retter Iosif, Salașan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică 
Cristian). Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 58/2020 pentru 
modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 
36/31.01.2020 privind repartizarea pe unități administrativ-teritoriale a 
sumelor corespunzătoare cotei de 6% din impozitul pe venit 
reprezentând fond la dispoziția consiliului județean pe anul 2020, precum 
și a sumelor estimate pentru anii 2021-2023. 

 
 
Punctul 19 
Proiect de hotărâre pentru modificarea art.1 al Hotărârii Consiliului 

Judeţean Arad nr. 38/31.01.2020 privind aprobarea utilizării excedentului 
bugetar al anilor precedenţi pentru finanţarea cheltuielilor secţiunii de 
dezvoltare în anul 2020 – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru modificarea art.1 al 

Hotărârii Consiliului Judeţean Arad nr. 38/31.01.2020 privind aprobarea 
utilizării excedentului bugetar al anilor precedenţi pentru finanţarea 
cheltuielilor secţiunii de dezvoltare în anul 2020. Dacă sunt intervenții? 
Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, 
Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, 
Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş 
Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, 
Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salașan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-
Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 59/2020 pentru 
modificarea art.1 al Hotărârii Consiliului Judeţean Arad nr. 38/31.01.2020 
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privind aprobarea utilizării excedentului bugetar al anilor precedenţi 
pentru finanţarea cheltuielilor secţiunii de dezvoltare în anul 2020. 

 
 
Punctul 20 
Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri 

şi cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2020 – iniţiativa preşedintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului 

general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2020. Dacă sunt 
intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi pentru (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-
Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, 
Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salașan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-
Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 60/2020 privind 
rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad pe 
anul 2020. 

 
 
Punctul 21 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune 

asupra apartamentului nr. 11, etaj I, din imobilul situat în municipiul Arad, 
str. Octavian Goga, nr. 3 – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Trecem la punctele introduse suplimentar pe 

ordinea de zi. Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de 
preemţiune asupra apartamentului nr. 11, etaj I, din imobilul situat în 
municipiul Arad, str. Octavian Goga, nr. 3. Dacă sunt intervenții? Nu 
sunt. Cine este pentru? 31 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, 
Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, 
Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş 
Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, 
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Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salașan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-
Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian). Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 61/2020 privind 
neexercitarea dreptului de preemţiune asupra apartamentului nr. 11, etaj 
I, din imobilul situat în municipiul Arad, str. Octavian Goga, nr. 3. 

 
 
Punctul 22 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Unităţii Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad în 
Adunarea Generală Ordinară a Acţionarilor la S.C. Compania de 
Transport Public S.A. – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Şi ultimul punct. Proiect de hotărâre privind 

acordarea unui mandat special reprezentantului UAT Judeţul Arad în 
Adunarea Generală Ordinară a Acţionarilor la S.C. Compania de 
Transport Public S.A. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 
31 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-
Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor 
Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-
Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop 
Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, 
Salașan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian). 
Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 62/2020 privind 
acordarea unui mandat special reprezentantului Unităţii Administrativ-
Teritoriale Judeţul Arad în Adunarea Generală Ordinară a Acţionarilor la 
S.C. Compania de Transport Public S.A. 
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Punctul 23 - Diverse. 
  
Dl Cionca Iustin: Şi trecem la Diverse. Şi începem cu prezentarea 

domnului Bîlcea, sau vreţi prima dată alte probleme? 
Dl Săbău Gheorghe: Da, aş vrea... 
Dl Cionca Iustin: Domnul Pădurean, numai puţin domnul Săbău! 
Dl Săbău Gheorghe: Da. 
Dl Cionca Iustin: Prima dată s-a înscris domnul Pădurean!  
Dl Pădurean Petru: Domnule preşedinte, v-am întrebat şi înainte 

de şedinţă şi pe domnul vicepreşedinte Sergiu Bîlcea şi îi mulţumesc 
pentru răspuns. Dar aş vrea să răspundeţi şi dumneavoastră public. 
Care este situaţia segmentului de troson judeţean Curtici-Sânmartin. 
Dacă vreo formaţiune politică, cumva a blocat această... inclusiv PSD-ul, 
dacă a blocat demararea acţiunilor de reparare, modernizare, mă rog, de 
refacere, cum vreţi dumneavoastră! 

Dl Bîlcea Sergiu: Permiteţi, domnule preşedinte? 
Dl Cionca Iustin: Vă rog, vă rog, domnule vicepreşedinte! 
Dl Bîlcea Sergiu: De fapt, domnul Pădurean, ne spune şi public şi 

recunoaşte că PSD-ul a blocat câteva proiecte de-a lungul anului. Şi îi 
mulţumesc pentru acest lucru, este final de mandat, este un moment de 
sinceritate, dacă putem spune. Domnul Pădurean, vă felicit pentru 
curajul de a recunoaşte că PSD-ul a blocat proiecte în Consiliul 
Judeţean.  

Dl Pădurean Petru: Deci, când a fost bocată? 
Dl Bîlcea Sergiu: A blocat proiecte, Arad-Şiria-Pâncota a fost 

blocat. În acest moment mă întrebaţi punctual despre ....  
Dl Pădurean Petru: Era vorba despre Curtici-Sânmartin! 
Dl Bîlcea Sergiu: Dumneavoastră aţi recunoscut un lucru mai 

mare, la un alt nivel. Acum revin şi vă răspund la întrebarea Curtici- 
Macea-Sânmartin. Proiectul transfrontalier al judeţului Arad de 
modernizare a drumurilor Curtici-Macea-Sânmartin, Sânmartin-Socodor 
şi Socodor-Nădab, este în perioada de evaluare. În momentul de faţă, 
până dumneavoastră mi-aţi pus întrebarea, am pus şi eu întrebarea la 
colegii care se ocupă de această procedură, sunt peste 20 de clarificări. 
Mi-au dat un orizont de timp, undeva maxim o lună, o lună şi jumătate, 
va exista un câştigător, dacă nu vom avea contestaţii pe cele 3 
tronsoane de drum. Şi le repet, Curtici-Macea-Sânmartin, Sânmartin-
Socodor şi Socodor-Nădab. 

Dl Pădurean Petru: Vă mulţumesc foarte mult şi v-aş ruga pe 
această cale să le comunicaţi şi primarilor şi membrilor dumneavoastră 
de partid, din aceste zone, că nu PSD-ul a blocat aceste lucrări. 
Mulţumesc!  
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Dl Cionca Iustin: Domnul Pădurean! Îmi permiteţi să-l completez pe 
colegul meu, să vă spun cum aţi blocat? Exerciţiul de finanţare din 
fonduri europene pe Programul transfrontalier Interreg România-
Ungaria, a avut 7 ani la dispoziţie, 2013-2020. În ce an suntem acum? 
Ştiţi când am semnat contractul cu ministerul, pe care îl conducea PSD-
ul?  

Dl Pădurean Petru: Nu ştiu, domnul preşedinte!  
Dl Cionca Iustin: Păi vă spun eu, după 6 ani! Vă întreb, dacă a avut 

nevoie de 6 ani de zile, să semneze un contract de finanţare, a blocat 
sau nu a blocat? Doi. 

Dl Gligor Ioan: Când aţi depus proiectul, domnul preşedinte? 
Dl Cionca Iustin: Poftiţi? 
Dl Gligor Ioan: Când aţi depus proiectul? 
Dl Cionca Iustin: Numai puţin. 
Dl Gligor Ioan: Contează când aţi depus proiectul! 
Dl Cionca Iustin: Ascultaţi-mă, ascultaţi-mă, că vă spun. Proiectul 

judeţului Arad, a fost primul din România depus. Am stat după 
dumneavoastră... Poftiţi? 

Dl Săbău Gheorghe: Anul? 
Dl Gligor Ioan: Spuneţi-ne în ce an a fost depus? 
Dl Cionca Iustin: Păi când ne-a permis ministerul! Este o 

procedură... 
Dl Săbău Gheorghe: Cum spuneţi că v-a blocat 6 ani? 
Dl Gligor Ioan: Sunt tot felul de situaţii. 
Dl Cionca Iustin: Numai o secundă! Uitaţi! Haideţi doamna 

Chiricheu, haideţi la microfonul acesta şi vă rog să le spuneţi, tot graficul, 
că domnii vor date precise şi vă dăm şi în scris, pentru că văd că altfel 
nu se poate. Dar înainte de a vă răspunde, acesta a fost cel mai grav 
blocaj. În loc să folosim drumul acesta cu toţii, am stat după ministerele 
care nu au ştiut să completeze un contract. Noi fiind primii, am stat până 
când s-au mai câştigat şi alte proiecte. Că nu ştiau să facă un proiect la 
Bucureşti, dacă puteţi să credeţi, să-mi semneze contractul de finanţare. 
Fără contractul de finaţare, noi nu am putut da drumul la cheltuieli. Vreau 
să vă mai spun un lucru, Consiliul Judeţean prin votul dumneavoastră şi 
eu vă mulţumesc pentru asta, aţi riscat nişte bani, aţi băgat banii de 
proiectare înainte, cu riscul să-i pierdem pentru că ministerul nu a 
semnat contractul de finanţare. Dacă atitudinea asta o aveau colegii 
dumneavoastră de la Bucureşti, puteam să spunem că ne-au ajutat şi nu 
ne-au încurcat. Al doilea blocaj, deşi domnul Tripa şi domnul Fifor, 
actualii conducători ai dumneavoastră, au promis public în faţa 
funcţionarilor noştri, aici, când am stat într-o duminică 4 ore, să le 
explicăm proiectele Aradului, că vor schimba legea achiziţiilor. Şi dacă 
vreţi vă aduc şi declaraţii publice ale tuturor liderilor dumneavostră, 
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începând cu Dragnea. Nu au reuşit să schimbe legea sau nu au vrut să 
schimbe legea achiziţiilor şi pierdem ani de zile pe aceste proceduri, 
dând mai multe drepturi firmelor decât nouă. Şi uitaţi-vă în situaţia în 
care am ajuns cu drumul Arad-Şiria. După 3 ani şi 4 luni, nu putem să 
desemnăm un câştigător. Că mie îmi spune, când unul de la Bucureşti, 
când unul de pe aici de pe la Finanţe, ce trebuie să fac, dar răspunderea 
este a noastră. Prin lucrurile astea, eu consider că guvernul PSD, a 
blocat şi ne-a încurcat investiţiile. 

Dl Gligor Ioan: Cei de la Finanţe din Arad, sunt pesedişti, toţi să 
înţelegem? Sau cum vă blochează?   

Dl Cionca Iustin: Domnule nu ştiu, puneţi-vă întrebarea singuri şi 
vedeţi. 

Dl Gligor Ioan: Dar nu... Dumneavoastră faceţi afirmaţii că PSD-ul 
face.. 

Dl Cionca Iustin: Dacă aţi făcut numiri politice sau nu. 
Dl Gligor Ioan: Noi nu facem aşa ceva. 
Dl Cionca Iustin: Domnul Gligor, acum faceţi şi pe fecioara aici. 

Terminaţi, că ştie toată lumea cum v-aţi numit conducătorii şi câţi dintre 
dumneavoastră aveţi funcţii prin tot felul de instituţii. Da? Haideţi să 
închidem subiectul că nu vă avantajează. 

Dl Săbău Gheorghe: Nu, deschideţi-l! 
Dl Gligor Ioan: Pe noi? 
Dl Cionca Iustin: Pe dumneavoastră personal, dacă doriţi. 
Dl Gligor Ioan: Enumeraţi, enumeraţi atunci instituţiile publice în 

care sunt pesedişti. 
Dl Cionca Iustin: Nu ştiu, vedeţi pe unde aţi lucrat în ultimele luni. 

Doamna Chiricheu, vă rog să-i răspundeţi domnului Săbău şi nu mai 
interveniţi vă rog neîntrebaţi! 

Dl Săbău Gheorghe: Dar unde a lucrat în ultimele luni? 
Dl Cionca Iustin: Luaţi cv-ul. 
Dl Săbău Gheorghe: Al cui? 
Dl Cionca Iustin: Al colegilor dumneavoastră! 
Dl Săbău Gheorghe: Care, spuneţi la care?  
Dl Cionca Iustin: Domnilor, nu mă puneţi pe mine să fac anchetă, 

faceţi-vă propriile anchete. Eu v-am răspuns doar atât, aţi politizat 
instituţiile statului. 

Dl Săbău Gheorghe: Faceţi afirmaţii... (Neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin: Da, dumneavoastră PSD-ul! 
Dl Duruş Daniel: Pe bune domnule Cionca, eu mă simt jignit aşa... 
Dl Cionca Iustin: Dar nu trebuie să... 
Dl Duruş Daniel: Hai să vedem Falcă, cam ce... (neinteligibil) la 

Apă Canal, cu angajările.  
Dl Cionca Iustin: Poftiţi? 
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Dl Duruş Daniel: Falcă! 
Dl Cionca Iustin: Domnul Falcă! Că nu vă trageţi de şireturi, deci...  
Dl Duruş Daniel: (Neinteligibil)... a făcut foarte mult rău. 
Dl Cionca Iustin: Daţi-l în judecată. Dar haideţi să nu ducem în 

derizoriu. Mi-a pus domnul Săbău o întrebare, îmi daţi voie să-i răspund?  
Dl Săbău Gheorghe: Da! 
Dl Cionca Iustin: Spuneţi doamna Chiricheu, vă rog frumos. 
Dna Chiricheu Gabriela: Deci acest program, spre deosebire de 

programele naţionale a fost întârziat din câteva aspecte pe care noi, 
beneficiarii din regiune indiferent de judeţ, le-am tot semnalat.  Principala 
problemă era, că dacă nu aveai semnat contractul de finanţare, orice 
achiziţie, orice demarai devenea neeligibil. Şi ca atare, până nu am avut 
efectiv semnat contractul de finanţare, nu am putut demara procedura de 
achiziţie de lucrări. Proiectul Consiliului Judeţean Arad pe Axa de 
drumuri a fost primul dintre cele 8 proiecte strategice din zonă, care a 
fost depus. Am terminat primii perioada de notă conceptuală, în martie 
2018 am depus aplicaţia completă şi am semnat contractul de finanţare 
abia în luna septembrie. Moment în care am putut da drumul la achiziţia 
de lucrări, din motivele pe care vi le-am spus.  

Dl Cionca Iustin: Numai o secundă, opriţi-vă! 
Dna Chiricheu Gabriela: Deci am depus în momentul în care... Da. 
Dl Cionca Iustin: Numai puţin, explicaţii domnului Săbău, de ce am 

stat 6 ani, să depunem. 
Dna Chiricheu Gabriela: Deci am putut depune doar în 2017, 

atunci s-a deschis linia, atunci au depus toţi. Nu puteam deschide dacă 
apelul nu era lansat. 

Dl Cionca Iustin: Spuneţi şi cine a deschis linia. 
Dl Săbău Gheorghe: Cum s-a deschis linia?  
Dl Cionca Iustin: Cine a deschis linia, domnul Săbău? 
Dl Săbău Gheorghe: Dar nu este important. 
Dl Cionca Iustin: PSD-ul a deschis-o prin reprezentanţii... 
Dl Săbău Gheorghe: (Neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin: Domnul Săbău, haideţi să vă spun ce facem noi 

acum. Ca să nu ziceţi că numai criticăm. Noi am început, un demers, 
care l-a început guvernul vostru, dar nu aţi avut curajul să-l concretizaţi. 
Acela de descentralizare a acestor decizii de la nivel central, la nivel 
regional.  Şi prin semnătura actualului ministru, al ministerului dezvoltării, 
nouă axe pleacă de la Bucureşti de la ministere, spre regiune. Adică de 
acum înainte în următorul exerciţiu, vom decide aici la nivel regional cei 
patru preşedinţi ai consiliilor judeţene, cei patru reprezentanţi ai 
municipiilor, oraşelor şi comunelor, care sunt proiectele bineînţeles, pe 
ceea ce ne dă Comisia Europeană, şi vom avea voie să ne facem altfel 
de proiecte, decât celelalte regiuni. Şi vom lua deciziile aici la nivel 
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regional. Prin asta eu vă spun, că guvernul PSD a greşit, da bine că a 
greşit, că aţi văzut la vot, că v-a sancţionat poporul. Şi sper ca noi să fi 
învăţat din lecţiile dumneavoastră şi să facem lucrurile astea, care cred 
că toţi le doriţi, aşa în sinea dumneavoastră, doar că nu vreţi să 
recunoaşteţi.  

Dl Gligor Ioan: Este adevărat, PNL-ul este fenomenal la guvernare, 
felicitări! Sunteţi fantastici!  

Dl Cionca Iustin: Domnul Gligor, hai să ne măsoare lumea, că 
dumneavoastră, niciodată nu o să spuneţi că guverul PNL este bun.  

Dl Săbău Gheorghe: Tocmai asta vrem să ne măsoare. Dar 
aşteptaţi, vreţi alegeri anticipate, că până în toamnă în cap vă stau.  

Dl Cionca Iustin: Domnul Săbău, eu nu vreau alegeri anticipate. 
Dl Săbău Gheorghe: Dar ştiţi ceva, eu vă propun să discutăm 

despre problemele actuale ale consiliului judeţean. Tot timpul vedeţi 
acolo sus, hai să rezolvăm..   

Dl Cionca Iustin: Nu vă supăraţi, domnul Săbău!  Eu am deschis... 
domnul Săbău?  

Dl Săbău Gheorghe: (Neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin: Domnul Săbău! Eu am deschis subiectul acesta? 

Eu cred că nu am ieşit din subiectele de pe ordinea de zi, nu mi-am 
permis niciun comentariu politic. Am încercat să duc o şedinţă calmă, 
echilibrată şi eu cred că în ultimii ani nu prea v-am dat motive ca să ne 
certăm. Dar când puneţi întrebări din astea, nu pot să mă abţin, să nu vă 
spun. Vreţi politică, facem politică, eu vreau să facem administraţie aici.   

Dl Gligor Ioan: Şi noi avem opinii, nu să ne certăm. Sper că aţi 
înţeles acest lucru. 

Dl Cionca Iustin: Domnul Gligor! Când dumneavoastră îmi spuneţi 
că nu politizaţi instituţiile statului... 

Dl Gligor Ioan: Cu ce le-am politizat? 
Dl Cionca Iustin: Păi uite vă aud reprezentaţii presei, câţi or fi, cred 

că este unul, dar bun. Da? 
Dl Săbău Gheorghe: Dar nu ne-aţi spus care... (neinteligibil). 

Deconspiraţi care sunt! 
Dl Cionca Iustin: A, eu trebuie să-i deconspir? Există presă. 
Dl Gligor Ioan: Măcar spuneţi care sunt membrii, poate îi 

cunoaştem şi noi, sau să ne facă cunoştinţă cu ei. 
Dl Săbău Gheorghe: (Neinteligibil). ...poate sub acoperire. 
Dl Cionca Iustin: Eu sunt sub acoperire? Deci uitaţi, când plecaţi 

de aici, puteţi să întrebaţi reprezentanţii presei. Poftiţi?  

Dl Sulincean Marius: Vreau să iau cuvântul! 
Dl Cionca Iustin: Poftiţi, poftiţi! Numai să vă deschideţi microfonul. 

Domnul Sulincean! 
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Dl Sulincean Marius: Dacă tot s-a deschis subiectul, cine a 
întârziat aceste alocări de fonduri. Să ne reamintim, pleca un guvern 
PSD la un moment dat acasă, pentru că a luat foc un club în Bucureşti. 
După care a venit un guvern, pe care îl susţineaţi la momentul respectiv,  
guvernul meu.  

Dl Cionca Iustin: Ziceţi-mi care?  
Dl Sulincean Marius: Guvernul Ciolos! 
Dl Cionca Iustin: Aşa. 
Dl Sulincean Marius: Da? 
Dl Cionca Iustin: Dumneavoastră nu l-aţi susţinut? 
Dl Sulincean Marius: Care un an de zile, nu a făcut nimic. Amintiţi-

vă... 
Dl Cionca Iustin: Iertaţi-mă, doar o secundă! Vreau să vă întreb 

ceva, ştiţi cine era al doilea om în stat? Aţi auzit de Dîncu? 
Dl Sulincean Marius: Încă o dată. Guvernul meu!  
Dl Cionca Iustin: Dar nu eraţi la guvernare? 
Dl Gligor Ioan: Prefecţii ai cui erau? 
Dl Cionca Iustin: Ţineţi minte numai ce vă convine. 
Dl Sulincean Marius: Domnule preşedinte, dacă îmi permiteţi! Îmi 

amintesc că la începutul mandatului acestuia, începeam ca să discutăm 
despre fondurile transfrontaliere şi chiar aveam o dispută.  

Dl Cionca Iustin: În ce an eram? 
Dl Sulincean Marius: În 2016. 
Dl Cionca Iustin: Domnule, sunteţi la guvernare din 2013, de când 

a început ... 
Dl Sulincean Marius: Domnule preşedinte, din 2016. 
Dl Cionca Iustin: Sunteţi de dinainte, dar eu vă spun, din 2013 

când s-a lansat programul, eraţi la guvernare. Daţi vina pe Ciolos, că a 
stat şi el un an. 

Dl Sulincean Marius: Domnule preşedinte, dacă îmi permiteţi... 
Dl Cionca Iustin: Nu, dar spuneţi adevărul! 
Dl Sulincean Marius: Nu am intervenit peste nimeni, dacă îmi 

permiteţi. Dacă nu, nu spun nimic, eu spun adevărul, adică aşa cum îmi 
amintesc eu. S-ar putea să greşesc şi o să mă combateţi la final. 

Dl Cionca Iustin: Bine, vă ascult. 
Dl Remeţan Florin: Facem declaraţii politice? Ce facem aici? 
Dl Cionca Iustin: Suntem la Diverse. 
Dl Remeţan Florin: Vă mulţumesc frumos! 
Dl Cionca Iustin: Vă ascult, domnul Sulincean! 
Dl Sulincean Marius: În 2016, dacă ne amintim bine, abia atunci 

începeam să discutăm despre aceste fonduri transfrontaliere şi chiar 
aveam o dispută, dacă vă amintiţi. Unde să punem toţi banii, dacă toţi pe 
drumuri, dacă să punem şi la spitale. Noi susţineam că ar fi bine ca să 



 
 

 

30 

 

punem pe clinica oncologică, ne spuneaţi de Consiliul Concurenţei, 
ş.a.m.d. Deci dacă este să ne asumăm nişte întârzieri, proiectul l-am 
depus abia în 2017, dacă îmi amintesc bine. Cu toate că îmi amintesc 
foarte bine, noi am votat proiectele de hotărâre care veneau în 
întâmpinarea depunerii proiectului respectiv. Am înţeles, noi trebuie să 
ne asumăm guvernarea PSD. Nu faceţi acelaşi lucru şi dumneavoastră... 
adică cel puţin asumaţi-vă “guvernul meu” care a fost un an şi nu a făcut 
nimic. Amintiţi-vă că am venit la guvernare în 2016 şi nu aveam 
autorităţile de management, dacă puteţi să mă contraziceţi, domnişoara 
Chiricheu?  

Dl Cionca Iustin: Cine trebuia să pună autorităţiile de 
management? 

Dl Sulincean Marius: Guvernul meu!  
Dl Cionca Iustin: Bravo! 
Dl Sulincean Marius: Guvernul Ciolos! 
Dl Cionca Iustin: Vedeţi? Da, guvernul Ciolos, dar până în 2013 ce 

aţi făcut? 
Dl Săbău Gheorghe: Treaba mea! 
Dl Sulincean Marius: În 2013, amintiţi-vă că era o altă sesiune de 

finanţare, domnule preşedinte! 
Dl Cionca Iustin: Numai ascultaţi-mă puţin. 
Dl Sulincean Marius: Era altă sesiune de finanţare! 
Dl Cionca Iustin: Domnul Sulincean, aţi terminat? Că vreau să 

intervin. 
Dl Sulincean Marius: Da. 
Dl Cionca Iustin: Deci, orice guvern responsabil, nu aşteaptă 

lansarea axelor, lansarea programului, îşi pregăteşte din timp. Aşa cum 
face guvernul nostru acum. Deşi trebuia să pregătiţi tot voi, cu guvernul, 
ultimul pe care l-aţi avut. Documentele astea se pregătesc din timp. 
Dacă ştiţi, noi Consiliul Judeţean mergem de câteva luni de zile în 
Ungaria şi încercăm să discutăm cu partenerii noştri de acolo, care sunt 
priorităţile lor, care sunt ale noastre, pentru a pregăti următoarele 
proiecte. Evident că aceste proiecte trebuie susţinute de 
europarlamentarul nostru Falcă, domnul Falcă, la Bruxelles şi sperăm .... 

Dl Moţ Petru:  Noroc că nu este declaraţie politică asta. 
Dl Cionca Iustin: Şi sperăm că noi o să facem o altfel de 

performanţă. Evident că eu nu pot garanta pentru toţi miniştri PNL, spre 
deosebire de dumneavoastră, care îi apăraţi aici, deşi recunoaşteţi în 
privat că au greşit. Până la urmă datoria noastră de oameni politici, este 
să mergem la colegii noştri atunci când sunt la guvernare şi să le 
spunem că greşesc. Iar dacă nu îşi corectează poziţia, să o spunem 
chiar în interiorul partidului, să mergem acolo şi să le spunem, ceea ce 
dumneavoastră nu faceţi. De câte ori v-am cerut....  
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Dl Cadar Răzvan: Cu Dragnea până la capăt. 
Dl Săbău Gheorghe: (Neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin: De câte ori... Poftiţi? 
Dl Săbău Gheorghe: Guvernul dumneavoastră, PNL-ul? 
Dl Cionca Iustin: Eu zic că avem acum, este adevărat cu o 

susţinere de 20% în Parlament... 
Dl Săbău Gheorghe: Este demis, staţi puţin, că este demis! 
Dl Cionca Iustin: Domnule, este guvern. Cine conduce ţara acum? 
Dl Moţ Petru: PNL-ul. 
Dl Săbău Gheorghe: (Neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin: Bine. Vedeţi, eu nu vă contrazic, domnul Săbău! 

Dar eu zic, totuşi guvernul acesta al nostru şi v-am dat un exemplu clar, 
când vorbim de fonduri europene, a făcut nişte lucruri pe care voi nu le-
aţi făcut în 7 ani de guvernare. Domnul Pădurean, mulţumit de răspuns? 

Dl Pădurean Petru: Foarte mulţumit! 
Dl Cionca Iustin: Mai sunt întrebări la Diverse? Domnul Moţ, vă 

rog!  
Dl Moţ Petru: Da. Domnule preşedinte vis-a-vis de ce aţi spus 

dumneavoastră. Mie nu îmi place polemica şi ştiţi bine acest lucru. Da. 
Bun, în fine, puteau să se abţină, dar asta este situaţia. Exact despre 
lucrurile pe care le-aţi spus la sfârşit am şi eu 2 întrebări. Domnule atâta 
timp ne-am împiedicat în procedurile achiziţiilor publice. Vreau să vă 
întreb la modul concret, ce demersuri s-au făcut de către dumneavoastră 
sau de cineva de la Arad, pentru modificarea legii achiziţiilor publice? 
Domnule, concret, am făcut cutare lucru, având un guvern favorabil de 6 
luni de zile aproape, unu la mână. Şi doi la mână, dacă acele întârzieri 
care au fost, pare aşa, pare că se spune a fost cu rea intenţie. Deci 
cineva a vrut neapărat ca judeţul Arad să nu depună acele proiecte să 
împiedice, să amâne, să nu ştiu ce. Domnul Cadar mă aprobă, deci pare 
că aceasta este impresia şi percepţia dumneavoastră. Întrebarea mea 
este, dacă după ce s-a schimbat guvernul, aţi făcut demersuri să aflaţi 
de ce? Sau să fie sancţionaţi acei funcţionari, care într-un fel sau altul au 
încălcat legislaţia, împiedicând un judeţ din această ţară, să acceseze 
fonduri europene. Punând dacă vreţi în balanţă şi sancţiunea aplicată 
astăzi, prin emiterea de către Ministerul dezvoltării a acelei corecţii 
financiare de la punctul 6. Mulţumesc frumos! 

Dl Cionca Iustin: Deci, domnul Moţ, luni şi marţi am fost la 
Bucureşti o delegaţie şi ne-am întâlnit, nici nu mai ştiu cu 6 sau 7 
miniştri. Cred că aţi văzut, că am făcut publice aceste întâlniri. În cadrul 
acestor întâlniri, să ştiţi că în primul rând am susţinut proiectele Aradului, 
ceea ce voi nu aţi făcut şi asta v-am reproşat. Pentru că totdeauna ne-
am dorit să fiţi partenerii noştri, pentru proiectele Aradului. În al doilea 
rând, am discutat depre aceste deficienţe, s-au consemnat. Din păcate  
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avem o mare problemă, datorită faptului că dumneavoastră v-aţi retras 
de la guvernare, dar nu v-aţi retras şi armatele de politruci, pe care i-aţi 
băgat prin ministere, nu avem la cine să cerem...  

Dl Săbău Gheorghe: (Neinteligibil).   
Dl Cionca Iustin: Domnul Săbău, mă lăsaţi să răspund la domnul 

Moţ, că uite este atent şi nu mă aude din cauza dumneavoastră că 
sunteţi vocal. Din păcate, şi prin asta răspund şi domnului Săbău cu   
alegerile anticipate. Din păcate cu 20% şi cu tot felul de înţelegeri pe 
care le ai cu celelalte partide şi obligaţii pe care trebuie să le onorezi, nu 
ai cum să faci reforme substanţiale. Este nevoie de alegeri anticipate, 
pentru a se creea o nouă majoritate, care să se aşeze la masă şi să se 
pună de acord pe nişte proiecte importante, de moderizare a statului 
român. Şi evident, că va trebui să atingem şi această chestiune cu legea 
achiziţiilor. Să ştiţi, că noi şi la guvernul dumneavoastră am făcut adrese 
şi dacă vreţi vă şi arăt, la care nu au avut nici măcar bunul simţ să 
răspundă. Fac politică de 20 şi ceva de ani, niciodată în viaţa mea, nici 
măcar când a mai fost PSD-ul la guvernare, nu am mai trăit umilinţa 
asta. Să faci o adresă la un minister şi să nu îţi răspundă! Ani de zile! Şi 
dacă vreţi vă arăt, la Ministerul Culturii cu anul Centenar, cu 
monumentul, cu  lucruri serioase. Şi nu au răspuns! Dacă eu nu v-aş 
răspunde dumneavoastră la o cerere. Ştiţi că îmi făceaţi, PSD-ul foarte 
multe cereri, cred că v-am răspuns repede şi la temă. Nu cred că aţi avut 
probleme de transparenţă cu noi, de răspuns la solicitări. Şi eu cred că, 
ar fi normal ca şi noi să ne bucurăm în numele dumneavoastră al 
arădenilor de acelaşi respect la Bucureşti. Asta reproşez eu PSD-ului. Şi 
în loc să-i apăraţi aşa, mai bine v-aţi gândi dacă au făcut bine sau nu şi 
să corectaţi pe viitor. Pentru că, aţi făcut toate măsurile populiste care se 
puteau lua şi aţi scăzut în sondaje şi pierdeţi voturi. 

Dl Gligor Ioan: Am observat, că şi liftiera era pesedistă! 
Dl Cionca Iustin: Domnul Gligor! 
Dl Moţ Petru: Domnule preşedinte, am fost sancţionaţi la vot, 

pentru acest lucru. 
Dl Cionca Iustin: De ce aţi fost sancţionaţi, la vot?  
Dl Moţ Petru: Bun. 
Dl Cionca Iustin: Pentru că aţi dezamăgit cetăţenii! 
Dl Moţ Petru: Este în regulă. 
Dl Cionca Iustin: În loc să vă corectaţi conduita, să vă gândiţi unde 

am greşit? Şi acum o discutăm că uite suntem la Diverse, discutăm ca 
între politiceni responsabili. În loc să învăţaţi ce aţi greşit, vă încăpăţânaţi 
să spuneţi că nu aţi greşit. Atunci înseamnă că poporul greşeşte!  

Dl Săbău Gheorghe: La Diverse... (Neinteligibil). 
Dl Moţ Petru: De ce guvernul nu şi-a asumat răspunderea...  
Dl Cionca Iustin: Aşa ziceţi dumneavoastră! (Neinteligibil). 
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Dl Moţ Petru: Domnul preşedinte! 
Dl Săbău Gheorghe: Dar vreau să vă spun un lucru. 
Dl Cionca Iustin: Dar domnul Săbău, staţi puţin... 
Dl Săbău Gheorghe: Când aţi fost la Bucureşti, echipa cu care aţi 

fost, când aţi fost? 
Dl Cionca Iustin: Luni şi marţi. 
Dl Săbău Gheorghe: Ştiţi de ce aţi fost?  
Dl Cionca Iustin: Nu ştiu, spuneţi dumneavoastră. 
Dl Săbău Gheorghe: Spuneţi aici public, să vă puneţi directori la 

deconcentratele din Arad.  
Dl Cionca Iustin: Da? Pe cine am pus?  
Dl Săbău Gheorghe: Şi secretar de stat! 
Dl Cionca Iustin: Numai puţin, pe cine am pus? 
Dl Săbău Gheorghe: Şi o să vedem săptămâna viitoare, dacă se 

întâmplă fenomenul acesta sau nu? 
Dl Cionca Iustin: Da, ne spuneţi pe cine am pus? Secretar de stat 

ar fi normal. Ascultaţi-mă, ar fi normal să ne punem secretar de stat. 
Doar nu o să lucrăm... Domnul Săbău! Eu spre deosebire de 
dumneavoastră, eu recunosc că îmi doresc, să avem cât mai repede, 
secretar de stat din actuala majoritate. Nu din opoziţie. Că nu ai cum să 
faci reforme cu oameni care sunt ostili şi care gândesc diferit. Nu staţi 
să-l ascultaţi pe colegul dumneavoastră? Domnul Pop, vrea să 
vorbească. 

Dl Săbău Gheorghe: Da. Scuze. Corect!  
Dl Pop Alin: Vreau să întreb, ce măsuri sau care sunt măsurile 

care se vor lua, sau care s-au luat, legat de această epidemie cu 
coronavirus. Având în vedere că Spitalul judeţean se află în subordinea 
Consiliului Judeţean. 

Dl Cionca Iustin: Spitalul Judeţean se află în subordinea Consiliului 
Judeţean. Cred că v-am făcut o prezentare a tuturor măsurilor. Accesul 
limitat al vizitatorilor, am pregătit două saloane la secția de infecţioase, 
dacă se va întâmpla să avem nevoie, pentru că în mod normal cazurile  
care vor fi descoperite vor pleca la Timişoara, la Spitalul de boli 
infecţioase. Doar dacă acolo se va umple să zicem, atunci avem şi noi o 
situaţie intermediară, altfel nu folosim lucrul acesta. Şi există o regulă 
acolo pe interior, între UPU, doamna Crişan vă poate spune mai multe, 
dar nu cred că vă interesează acum în detaliu. Dacă doriţi, eu pot să vă 
pun la dispoziţie toate măsurile care le-am luat şi la Spital şi la 
Prefectură. Numai puţin că nu vă aud...  

Dl Săbău Gheorghe: Aveţi un material? 
Dl Cionca Iustin: Da! Dar l-am făcut public. A ieşit domnul prefect 

cu el. 
Dl Săbău Gheorghe: Dar eu citesc, ce zice prefectul? 
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Dl Cionca Iustin: O să vă trimit personal dumneavoastră. Da 
Comitetul pentru Situaţii de Urgenţă a luat nişte măsuri inclusiv la vămi. 
Şi va trebui să vedem dacă se întâmplă să ajungă astfel de situaţii. Ştiţi 
că avem, nu mai ştiu, 66 de persoane, care sunt izolate la domiciliu. Şi în 
14 zile probabil că se renunţă şi la măsura aceasta. Deocamdată, noi nu 
avem cazuri confirmate în Arad şi nici nu avem suspiciuni. Dar pentru a 
limita şi pentru a împiedica să se ajungă în situaţia asta, la spital, am 
limitat vizitele acestea şi încercăm să ţinem sub control. Acum eu vă 
spun că nu doar pentru coronavirus trebuia să luăm măsurile astea. Şi 
gripa este la fel de periculoasă ca şi coronavirusul. Poate că acum am 
exagerat puţin, dar măsurile astea trebuie să le luăm în continuare 
pentru că nu este normal să se intre într-un număr aşa de mare de 
vizitatori. Alte intervenţii? Domnul Săbău!  

Dl Săbău Gheorghe: Da! 
Dl Cionca Iustin: Noi nu avem voie să vă punem întrebări? 
Dl Săbău Gheorghe: Nu.  
Dl Cionca Iustin: Bun, am înţeles! 
Dl Săbău Gheorghe: Astăzi nu! 
Dl Cionca Iustin: Am înţeles! 
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